
   
Skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag d 18. juni 

Kl. 17.00 – 19.00. Virtuelt (link er i 
kalenderinvitationen) 

 

Medlemmer: 
 
 
Til stede: 
 
Afbud:      

Lisbeth, Michael, Mette, Per, Sarah, Amir, Hanne, Manal, Zenia, 
Emma, Fedek, Martin, Mette, Michael 
  
 Sarah, Emma, Lisbeth, Mikael, Per, Martin og Hanne 
  
Afbud: 
Mette, Zenia, Fedek, Emma, Amir og Manal. 
 
 

Orienterings -, drøftelses-, og 
beslutningspunkt 
 
1):  
Næste skoleår, dette skoleår (9. 
klasse afslutning mm)  
fagfordeling, indsatser. mm. 

Ledelsen informerer: 
 Procedure vedr. fagfordeling; minimere skift særligt ved store 
fag, eks. dansk/mat lærere forsætter fra 1.-5.kl. Klasseteamene 
bevares i så vid udstrækning det er muligt. 
 
Kommende skoleår forsætter vi med implementeringen af det 
pædagogiske konfliktværktøj ” Genoprettende praksis.” 
Derudover planlægger vi faglig indsats, kaldet fagligt boost. 
Indeværende år, har vi haft to halvtidsansatte til bl.a. at 
varetage den faglige indsats i udskolingen. Kommende år 
planlægges med intern sparring i både indskoling og udskoling. 
Fagligeboost foretages af lærerne selv, v. eks. delehold og 
sparring.  
 
9.kl afslutning er d. 23. juni, grundet Corona retningslinjer 
planlægges brunch på en cafe.  
Dimission afholdes mandag d. 22. juni, hver elev må have tre 
pårørende med. 
Eleverne har ikke været til eksamen, men får overført deres 
årskarakter til afgangsbeviset. 
Lærerne har arbejdet ud fra rammer, der så meget som muligt 
ligner en alm. eksamen, således eleverne er bedst muligt rustet 
til deres ungdomsuddannelser. 
 
Mulighed for præsentation af nye lærere i klassen, er der en 
mulighed for, at læreren præsenteres forud for sommerferien? 
Normalt har vi forældremøder liggende inden for de første tre- 
fire uger af skoleåret, hvor forældrene hilser på nye lærere. 



- Orienterings -, drøftelses-, 
og beslutningspunkt 

 
2) Coronatid på Arenaskolen 

Forældremøder, skole/hjem, karantæne, fællesmøder… 
 
Tiden under Corona opleves som mindre konfliktfyldt, der 
kigges på erfaringer, hvad kan være årsagen? – Kortere 
skoledag, fast lærerteam og tydelig struktur kan spille en 
faktor. 
 
Pt overvejes der fra politisk hold, erfaringer fra forældrefri 
skole. Dette tages på som princippunkt på næste SB møde. 
 
Mange møder har været aflyst, eks. forældremøder, 
skole/hjem.  
Vi forventer at skulle starte skole op uden Corona 
retningslinjer. 
 
Erfaringer fra Corona- tiden kan måske føre til nye principper. 

Orienterings -, drøftelses-, og 
beslutningspunkt 
 
3) Punkt fra sidste møde:  

 

6. klasse og udgangstilladelse 
 
Som skole er vi inddelt i indskoling 0.-5. kl og udskoling 6.-9.kl 
Regel er nu, at det er det tilladt for 7.-9. kl. at forlade skolen i 
pauserne. 
6. kl. er nu blevet en del af udskolingen, deraf spørgsmålet omkring, 
skal 6. kl. have udgangstilladelse? 
 
Punktet medfører generel drøftelse om, det i det er en god ide, at 
elever må forlade skolen i pauserne? 
Pkt udsættes, til næste møde, hvor flere forældrerep. er tilstede. 
Evt høre nuværende 5. kl. forældre om deres holdning, eller have det 
på som pkt på første forældre møde i starten af 6. kl.  
Michael ønsker kontakt til kontaktforældre i 5/ 6. kl.  
Mulighed fro deltagelse af SB formand til først komnende 
forældremøde i udskolingen, orientring til Michael om dato for 
udskolingsforældremøde. 

 

Orienterings -, drøftelses-, og 
beslutningspunkt 
 
4) SB næste skoleår: 

Møder og form? (fysisk, virtuelt eller lidt af hvert) 
Dagsordenpunkter? (er det en god ide med principper?) 
 
Vi kan afprøve både fysisk og virtuelle møder kommende år. 
Principper tages efter behov. 
 
Hj.side er under opbygning i forbindelse med Aula har 
overtaget intra funktionen. 
Hjemmesiden kan tilgås www.Arenaskolen.dk 
 



5) 
Økonomi (MN og HSB) 

Se bilag. 
S klasserne er i rivende udvikling, og afventer at tage flere 
lokaler i brug. 
 I takt med at S klasser får flere elever opstår også øget behov 
for skolemøbler og legeredskaber som eks. sandkasser – denne 
dialog tages også på kommunalt plan, i forhold til økonomi. 
Fra central pulje ( elevløft penge) budgeter vi med et forbrug 
på ca. 600.000 kr. fra vores centrale pulje, der stammer fra 
Elevløftpuljen,  
Vi har planlagt med flere ansatte på skole og SFO, end der er 
elever til, som en start på skoleåret. 
Puljen giver os mulighed for at arbejde med langsigtet 
økonomiplanlægning. 
Puljen må ikke indgå i den kommunale budgetplanlægning, 
puljen er tiltænkt til fagligt løft. 
 
 
Spørgsmål om det er en god ide, at at have fælles budgetter for 
alm. Skoledel og S klasser. 
 
 
 
  

6) Orienteringspunkt 
 
Meddelelser fra 

• A  formanden  

• B  elevrådet  

• C  ledelsen  

• D  de forældrevalgte 

• E  
medarbejderrepræsentan
terne 

A: Ikke noget nyt 
 
B: Ikke deltagende 
 
C: Ny hj.side, plads i bestyrelsen nævnes på for kommende 
bh.klasser på forældremøde i uge 26. 
Budget tales om i byrådet, uvist hvor det ender. 
D: Ikke deltagende 
E: Forventer en anderledes sommer,  
Færdig m fagfordelingen, generelt lavt konfliktniveau mellem 
børnene, vænnet sig til regler og retningslinjer. 
 

 

Tak til elevrådsrepræsentanter for 
i dag 

 



Orienterings- og drøftelsespunkt. 
7)   

 Personale, herunder 
sygdom, statistik uden 
langtidssyge (MN 10 min.) 

 
 Sender statistikken med ref. 
Meget lavt sygedomsbillede 
 

Orienterings og drøftelsespunkt. 
8)  Eventuelt 

 
NB.. Husk at udfylde diætsedler. – evt bekræftelse på mail. 
 
Pkt. til næste møder 6. kl. udgang, kontakt forældre 
Mødeplanen sendes ud 

 
 
 
 


